
 
 

Dato: 4. november 2024  
Tidspunkt: kl. 17.00-19.00 
Mødeleder: Majbritt 
Ordstyrer/tidsstyrer:  
 
 

Deltagere: Nathalie Albrechtsen, Majbritt Risager Knudsen, Magnus 
sand Christensen, Sandra B. Gregersen, Nanna Dam, Henrik Johnsen, 
Peter Sørensen, Søren Jeppesen, Thomas Ravn Monjezi  
 
Fraværende:        
Nanna Hyldgaard Christoffersen, Pernille Bunk Stølefjell, Jesper Olesen 
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige 
ansvarlige, gæster og er det til 
orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimer
et tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse 
af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

1. 
 

Velkomst 
Valg af ordstyrer og 
tidsstyrer. 
 
Referat godkendes efter 
hvert punkt. 
 
 

2 min Tidstyrer og ordstyrer: Nathalie  
 
  

2. Køreplansændringer (B) 
NT planlægger at nedlægge 
rute 71 og etablere timedrift 
og halvtimesdrift på 971X i 
stedet. 
Forslag om at indsende 
høringssvar.  
Udkast til høringssvar 
vedhæftet som bilag. 
Beskrivelse af 
køreplansændring vedhæftet 
som bilag. 
 

15 min  
Der udarbejdes og sendes et høringssvar, hvor der lægges vægt på 
følgende:  

- Bevarelse af rute 71 
- Ruten er i skoleperspektiv mere fleksibel. 
- Færre stop/”vinkestrækning” 

 
 

Alternativt… 
- Flytning af stoppestedet i Saltum Bymidte til Fælledvej 

(Nærmere skolen)  
- At ruten kører indenom Ingstrup  

 
3. Madordning i børnehaven 

(B) 
Hvert andet år skal 
bestyrelsen tage stilling til, 
om institutionen skal tilbyde 
madordning til 
børnehavebørnene. 
Ordningen vil i givet fald 
gælde fra august 2025. 

- Skal der afholdes 
valg blandt 
forældrene, eller vil 
I træffe valget? 

- I tilfælde af valg, 
hvor mange procent 

20 min  
Bestyrelsen har besluttet, at der skal afholdes valg vedr. den 
kommunale madordning blandt forældrene i børnehave og 
vuggestue. Bestyrelsen har valgt den forældrestyret madordning fra. 
   
Forud for valget skal der udarbejdes en beskrivelse af det tilbud der 
stemmes om, således det er gennemskueligt for forældrene, hvad det 
er de stemmer ja eller nej til.  
Hertil en beskrivelse af økonomien pr. barn pr. måned.   
Det besluttes, at der skal være 75% der stemmer for før det 
vedtages. 
 
Forud for valget inviteres til ”kaffe”, for de forældre der har flere 
spørgsmål til ordningen. 
 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 



 
skal stemme for, før 
det vedtages? 

- Ønsker bestyrelsen 
at holde et møde 
med forældrene for 
at høre deres 
holdninger? 

- Har bestyrelsen en 
holdning til om 
eventuel mad skal 
fremstilles fra 
bunden, eller være 
præfabrikeret?  

Derudover skal vi forholde 
os til det faktum at op mod 
halvdelen af de forældre der 
stemmer, har børn i 
børnehaven 1. august 2025 
hvor valget gælder fra.  
To bilag vedhæftet. 
 

4. Budgetopfølgning (O) 
Budgetopfølgning 
fremlægges i mødet. 
 

15 min Søren fremlægger budgetopfølgningen for skolen.  Her forventes det 
at vi akkumulerer et underskud på cirka 1.2 mio. kr. i modsætning   
Peter fremlægger budgetopfølgningen for SI.  
Her forventes det at kommer ud med et underskud på ca. 900.000 kr.  
 

5. Princip for 
kommunikation mellem 
skole og hjem (D og B) 
Nyt udkast til drøftelse og 
evt. beslutning. 
Bilag vedhæftet 
 

20 min Arbejdsgruppen fremlægger nye input til princippet som drøftes.  
Søren medtager inputs fra drøftelsen og udarbejder nyt udkast til 
princip. Her tages SI princippet også med. På næste møde besluttes 
princippet.    

6. Princip om skole-hjem-
samtaler og 
forældremøder (D) 
Da nuværende princip om 
forældresamarbejde deles 
op i to dele starter vi 
indledende drøftelse 
af princip for forældremøder 
og samtaler. 
Nuværende ordlyd vedhæftet 
som bilag 
 

20 min  
Udskydes til næste møde. 

7. Orientering fra ledelsen 
Personalereduktion SI 
Ansættelse af lærer 
Skoleudviklingssamtale - 
Ekstra møde torsdag 9.1 
 

15 min  
Lukket orientering  
Lukket orientering  
 
Den nye form på arbejdet omkring skoleudviklingssamtalen var 
rigtig fin. Arbejdet fortsætter og i januar skal den færdige 
udviklingsplan afleveres til forvaltningen. Derfor afholdes der et 
ekstra skolebestyrelsesmøde den 9. januar 2024   



 
 
 
Mødet i december rammesættes til kl. 17-20, hvor vi også holder 
”julefrokost”.    

 Punkter til kommende 
møder: 

  

 


